
Protokoll fört vid Svensk Andungeklubbs årsmöte i Styrsöbolagets/ 
Sjöräddningssällskapets lokaler på Långedrag 15mars 2007. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Torulf Rutgersson (34) öppnade mötet och hälsade de 17 
närvarande medlemmarna välkomna. (V.g. se närvarolista, bilaga 1) 
 

2. Godkännande av kallelse 
Utskickad kallelse godkändes. 
 

3. Val av mötesordförande 
Till ordförande för mötet valdes Torulf Rutgersson (34). 
 

4. Val av mötessekreterare 
Till sekreterare valdes Lotte Waller (18). 
 

5. Val av justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Bosse Wallman och Claes-Henrik Möse. 
 

6. Styrelsen och revisorernas rapporter för 2006 
Kassören Claes Holmén redovisade klubbens räkenskaper för 2006, v.g. 
se bilaga 2. Klubbens ekonomi har förbättrats dels tack vare höjning av 
medlemsavgiften och dels tack vare ökad kostnadsmedvetenhet, d.v.s. 
föreningens aktiviteter bär sina egna kostnader. 
 
Revisor Finn Holm (ej närvarande) hade lämnat revisionsberättelse i 
vilken han tillstyrker att årsredovisningen fastställs och föreslår att 
styrelsen ges ansvarsfrihet.(Bilaga 2) 
 
Ordföranden Torulf Rutgersson lämnade verksamhetsberättelse: 
Styrelsen har bestått av Torulf Rutgersson (34) ordf, Claes Holmén (45) 
kassör, Anders Johnsson (66) redaktör, Lotte Waller (18) sekr, Svenning 
Ericsson (114) och Gunnar Bulukin (båtlös). 
 
Styrelsen har haft 6 styrelsemöten. 
 
Andungebladet har utkommit med 2 nummer 2006 och ett nummer 
februari 2007. Redaktören Anders Johnsson välkomnar alla bidrag till 
tidningen. 
 
Andunge-VM arrangerades på Grötö med deltagande av 18 båtar, varav 4 
från Norge. Seglingarna kännetecknades av mycket sol, lite vind och stark 
ström. 



 
SAK har haft 2 möten med den norska systerklubben. Claes och Anders 
redogjorde för det norska projektet att skapa en modifierad andunge med 
ny kölkonstruktion. Ett nytt möte med den norska andungestyrelsen 
planeras under våren 2007. 
1 svensk båt har deltagit i Norskt Andungemästerskap senaste åren. 
 
Torulf har varit i kontakt med en tillverkare av båttrailers och undersökt 
möjligheterna att få mängdrabatt vid inköp av flera kärror. Sannolikt pris 
ca 20.000SEK. 
 
Thorvald Gjerdrum har valts till hedersmedlem i SAK. 
 

7. Fastställande av resultat och balansräkning 
Styrelsens förslag godkändes. 
 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2006. 
 

9. Motioner från medlemmarna 
1 motion hade inkommit: Lars Gelin (71) föreslog att SAK skall verka för 
en andungeklass i Marstrandsregattan 2007 (Bilaga 3). 
Frågan diskuterades. Flera av de närvarande var framstående kappseglare 
på 60- och 70-talet. F.n. är deltagande dock omöjligt då SAK av 
ekonomiska skäl valt att inte vara ett klassförbund inom Svenska 
seglarförbundet. 
Mötet beslöt att ge styrelsen i uppdrag att under året de framtida 
möjligheterna för deltagande. 

 
10.  Beslut om medlemsavgift 

Styrelsen föreslog en höjning av årsavgiften 2008 till 200:- , samt 150:- 
för stöttande medlemmar. 
Efter en livfull diskussion där för- respektive nackdelar med 
avgiftshöjning vägdes mot varandra formulerades ett nytt förslag där 
åtskillnad ej gjordes mellan ”aktiv” och ”passiv” medlem, men där båten 
ålades en extra avgift: 
Beslut togs om avgift för 2008: 
Medlemskap 100:- 
Båtägare betalar 150:- för båten + 100:- i medlemsavgift, dvs totalt 250:- 
 
 
 
 



11.  Val av styrelse för verksamhetsåret 2007 
Avgående: Gunnar Bulukin och Svenning Ericsson. 
Valberedningen (Göran Thorsson) föreslog att styrelsen krymps och att 
kompetens vid behov lånas in. Leif Sjögren har lovat att ställa upp. 
 
Till styrelse för verksamhetsåret 2007 valdes: 
Ordförande Torulf Rutgersson (34) Omval 
Kassör Claes Holmén (45) Omval 
Redaktör Anders Johnsson (66) Omval 
Sekreterare Lotte Waller (18) Omval 
Ledamot Leif Sjögren (15) Nyval 

 
12.  Val av revisorer 

Till revisor valdes Finn Holm (12) Omval 
Till revisorssuppleant valdes Vilhelm Lewerth (84) Omval 

 
13.  Val av valberedning 

Till valberedning valdes Göran Thorsson och Paul Nilsson (51), båda  
omval. 
 

14.  VM 2007 
Årets VM går av stapeln 30 juni- 1 juli. Plats för seglingarna diskuterades. 
Smögen har varit aktuellt, men arrangemangen där har inte gått i lås. SAK 
har inte längre någon kontaktperson i Hälleviksstrand. Trolig arena blir i 
år Skärhamn. 
Mötesdeltagarna var eniga om att goda landarrangemang såsom 
gemensam förtöjningsplats och tillgänglighet med bil och trailer är 
viktiga. 
Bo Zachrisson påpekade behovet av att uppdatera vandringspriset. Ett 
flertal inskriptioner saknas. Bo erbjöd sig att ombesörja gravering. Lotte 
Waller fick i uppdrag att komplettera vinnarlistan. 
 

15.  Övriga frågor 
Företagssponsring till VM diskuterades och mötet ställde sig positivt till 
sådan. 
 
Information gavs att Norska Mästerskapen äger rum den tredje helgen i 
augusti. 
 
Slutligen diskuterades klubbens tidigare dokumentation. SAK bildades 
1958. Tidigare möteshandlingar, stadgar och ett kartotek med historik för 
båtarna har gått förlorade. Tidigare styrelsemedlemmar ombads leta i sina 



gömmor och vidarebefordra upphittade handlingar till den nuvarande 
styrelsen. 

 
16.  Mötets avslutande 

Ordförande Torulf Rutgersson (34) tackade de avgående 
styrelseledamöterna för deras insatser och avslutade härefter mötet. 
 

 


